



紀利華木球會
CRAIGENGOWER CRICKET CLUB

3 September 2021

NOTICE

**Postponement of installation work of LED floodlight system
for Covered Tennis courts no. 7 & 8**

Please note that the installation work for the LED floodlight system for covered tennis courts no. 7 and 8 has been postponed to 4 October 2021. We expect the work will be completed by 25 October 2021. The Covered Tennis Courts will be closed as detailed in the schedule below;

<u>The Works</u>	<u>Period</u>
Installation of cable trays	4 to 8 October 2021
Replacement of cables fittings	9 to 22 October 2021
Testing & commissioning	22 to 25 October 2021
Temporary closure of courts	From 4 to 25 October 2021

The contractor for the replacement work is Megaman (HK) Electrical and Lighting Ltd.

We apologize for any inconvenience caused to Members during the said period. We are confident that, upon completion of the replacement work, Members will be able to enjoy better lighting on our tennis courts.

Tommy Luk
Tennis Convenor

TL/ML/kt

[Z:\Tennis\Notice\2021\LED lighting system of replacement work for Covered Tennis Courts]



紀利華木球會
CRAIENGOWER CRICKET CLUB

通 告

室內網球場第七號及第八號場延遲
發光二極管(LED)燈光系統安裝工程

第7至8號室內網球場的發光二極管LED燈照明系統安裝工程將會延遲至2021年10月4日進行，預期將於2021年10月25日完成。有關室內網球場的臨時關閉安裝工程細節如下：

<u>安裝工程</u>	<u>工程期間</u>
安裝電線托盤	2021年10月4日至8日
鋪設電線及 更換燈光系統	2021年10月9日至22日
測試及調較 燈光系統	2021年10月22日至25日
臨時關閉 網球場日期	由2021年10月4日至25日

網球場安裝發光二極管(LED) 燈光系統工程承辦商是曼佳美(香港) 照明電氣設備有限公司。

多謝各位留意上述工程通告。我們相信，安裝發光二極管(LED) 燈光系統工程完成後，網球場在晚間的場地狀況將會大為改善。

陸耀忠
網球召集人
二零二一年九月三日

TL/ML/kt

[Z:\Tennis\Notice\2021\LED lighting system of replacement work for covered Tennis Courts]